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§ 1 Mötets öppnande  

 

§ 2 Val av ordförande, sekreterare, justeringsperson, godkännande av 
agendan och anteckning om övriga frågor.   

 

§ 3 Stående punkter  

NyinflyEade på Fotö – inget aE anmäla. 

 

§ 4 Skaldjursfest 240831 – summering och erfarenheter  

Ca 90 personer deltog i årets skaldjursfest. Ekonomiskt seE föll evenemanget väl ut och en 
del inköpta inventarier kan återanvändas även kommande år.  

Styrelsen planerar aE evenemanget äger rum sista lördagen i augus> även nästa år. 

 

§ 5 Särskilda projekt/akHviteter 

Föreningslokal – Möten har ägt rum för aE fortsaE diskutera frågan. Genomförande av 
projektet är avhängigt finansiering från allmänna arvsfonden, vilken kan bekosta upp >ll 80% 
av totala summan. EE nästa steg är aE få eE kostnadsförslag i form av offert med fast pris för 
byggna>onen för aE sedan gå vidare med ansökan.  

 

§ 6 Rapport från Ö-samrådsmöte 240910  

Redogörelse sker av innehållet från det senaste ö-samrådsmötet som handlade om pågående 
planändringsprojekt i kommunen. Två av dessa gäller Fotö. Det ena är en planändring >ll 
industriområde av eE mindre område söder om Mekia i nya hamnen vilket skulle möjliggöra 
utbyggnad. Det andra gäller planändring >ll bostäder på tomten där Församlingshemmet 
ligger. Den planen pausades. Man pekade särskilt på risken för översvämning vid högt 
vaEenstånd.  

 

§ 7 Rapport från kommiOéerna  

• Miljö - Inget aE rapportera. 



• Trafik – Kontakt har tagits med kommunen angående asfaltering av gropar i vägen som 
leder >ll nya hamnen samt växtlighet i vägrenar på ön som inte har gjorts något åt de senaste 
två åren. Växtligheten kring kängatrappan är åtgärdad av boende i området. Vad gäller frågan 
om gång- och cykelväg >ll busshållplatsen har miljö- och samhällsbyggnadsnämnden faEat 
beslut om aE utreda frågan vidare. 

• Fri>d och turism – Redogörelse sker för genomförd besiktning för den del av Göteborgs 
Skärgårdsled som sträcker sig längs med Tån. I besiktningsprotokollet som återrapporteras >ll 
kommunen ska även uppmärksammas den kostnad för tömning av återvinningskärl som Fotö 
GIF hi]lls har bekostat. 

• Fester och sammankomster – Kommande årsmöte diskuteras samt eventuell gäst som 
bjuds in.  

 

§ 8 Info från öns föreningar:  

• Hamnföreningen – Inget aE rapportera. 

• FGIF – Tränare för fotbollslaget rekryteras inför nästa säsong. Även simskolelärare e`ersöks 
i sy`e aE återinföra simskola inför nästa sommar. 

• Sion – Ny ungdomsledare anställd. Förslag om utökade öppe]der för Café Boa under 
kommande sommar. 

• Skolan: Vakant. 

 

§ 9 Övriga frågor  

• Hopptornet vid Vivi – Korrespondens i frågan föredras. 
• Medborgardialog som arrangeras av Kristdemokraterna på kommunhuset 10 oktober. 

Flera av medlemmar i styrelsen deltar och samtal förs om möjlighet aE ly`a frågan 
om Fotö skola. 

• Fotö skola – En skrivelse rörande aE återinföra därde klass på Fotö skola är framtagen 
och underskriven av flera föräldrar. Fråga ly`s även om aE arrangera en höst- eller 
julfest för aE uppmärksamma Fotö skolas 70-årsjubileum. 

• Växtlighet runt anslagstavlan vid busshållplatsen vid återvinningen– En felanmälan >ll 
kommunen föreslås göras för aE åtgärda problemet.  
 

§ 10 Mötets avslutande 

Nästa möte >sdag 12/11 i Grillkåtan 
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